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1. Nyt fra formanden  

 

• Topledermøde i Herning om bl.a. DIFs politiske program - indeholdende spor som Unge, 

Frivillighed, Tværgående samarbejde og Talentudvikling. Det gav nogle input, som jeg er 
sikker på, at DIF vil arbejde videre med og der er lagt op til, at arbejdet fortsætter og 

munder ud i et politisk program 2025 - 2030. Det er hensigten, at det politiske program 
skal vedtages på budgetmøde i oktober 2024.  

• Sponsorarbejdet omkring ny materialesponsor fra medio 2024 fortsætter. Der er pt. to 
potentielle bud på en kommende partner.  

• Generel ros til administrationen for at gribe de bolde der kommer. Senest omkring 
dommerarbejdet og turneringsafviklingen.   

• Vi er ikke repræsenteret on site til ITTF's kommende kongres i Sydkorea, men både PKH 
og HV deltager online den 27. februar.  

 
2. Økonomi – Opfølgning 2023 

• På nuværende tidspunkt udviser udkast til regnskab  et overskud på 335.000 kr. før 
finansielle poster. Regnskabet er endnu ikke revideret og der kan fortsat komme få 
ændringer til tallene. 

• Resultatet er tilfredsstillende, selvom der er omkring 92.000 lavere end budget. At 
vi ikke når budgettet skyldes primært omkostninger relateret til tidligere år (ej 
budgetteret) og underskud på bordtennis festivallen. 
Det var tillige i løbet af året nødvendigt at nedskrive ambitionerne på 
sponsorindtægter, hvilket har ført til tilbageholdenhed på nogle aktiviteter. 

3. Årsmødet – planlægning af hhv. Klubbernes dag og årsmødet den 1-2. juni 2024. 
Bestyrelsen skal fastlægge sig på en strategi og mulige oplægsholdere. 

• Afholdes i Odense  

• Klubbernes dag er lørdag 1. juni. Bestyrelsen drøfter forskellige vinkler og kommer 
frem til følgnede rammer:  

o 3 teamer over dagen:  
1. Fremtidens foreningsliv med udefrakommende foredragsholder, der kan 
sætte plejer i perspektiv, fortælle om fremtidnes foreningsliv og sætte fokus 
på hvad for et fællesskab vi er //  
2. Gode cases fra foreningerne, som spiller ind i netop denne virkelighed //  
3. Workshop omkring kommende strategi 2025-2028, med fokus på hvad 



klubberne ønsker af BTDK og hvad der samlet set er behov for at sætte ind 
på. 

o Administrationen udarbejder et oplæg som præsenteres på næste 
bestyrelsesmøde. Bestyrelsen ønsker at programmet er trykprøvet på 3 
klubfolk inden næste møde. 

• Årsmødet søndag – klassisk opbygning. Administrationen præsenterer første udkast 
til årsmødet på næste møde. 

 

4. Status på Punkter fra sidste møde:  
 

• DGI samarbejdet – processen er i gang, samarbejdspunkter blev diskuteret og 
arbejdsgruppen har opbakning til at arbejde videre. 

• Sponsornyt: Østergaard B&B, Danske Fragtmænd express, Schulz kommunikation, 
Place2book er underskrevet og sponsorater er aktivieret. Endnu en sponsor er på 
vej. Løbende dialog med nye muligheder. 

• Holdturneringsproces. Bestyrelsen har igangsat en proces, der skal se på 
holdturneringerne. Primært følgende delelementer: 

o Den jyske turnering – inddragelse med henblik på fokus på ændringer – 
første møde 31. januar med klubberne online. SB deltager. 

o 1 division og Ligaen – skal de skilles ad? 
o Dameligaen skal opgraderes 
o Stærkeste liga vi har i DK skal være et flagskib. Vi må tage udgangspunkt i de 

spillere vi har og de er meget passionerede bordtennisspillere.  
o Processen fortsætter og starter med mødet med klubberne. 

Turneringsgruppen har foreslået at mødet tages i konkrete temaer, så de 
rette målgrupper kan deltage i de rette diskussioner.  

o Administrationen sætter et møde op. Turneringsgruppen deltager. 
 

5. Nyt fra kontoret – v. PKH (orientering) 

• Chat GBT – afprøves i foråret med fokus på reglementer og retningslinjer 

• Kommissorier for udvalg er under eftersyn og opdatering. Turneringsudvalg og 
Dommergruppen står først for. 

• Ringerunde til samtlige foreninger er igangsat. Dette arbejde tager tid og omhu, 
men er vigtigt. Idag er de første 12 interview/ snakke gennemført. Giver vigtig 
viden. Bestyrelsen kvitterede for dette tiltag.  

 
6. Eventuelt 

 

• Bestyrelsen skal beslutte, hvem der deltager i diverse stævner som repræsentant 
for bestyrelsen 

o Formanden deltager i medaljeoverrækkelse til Youth Masters og Senior DM 
o Administrationen sender liste over andre relevante datoer, for at den 

resterende bestyrelse kan udvælge datoer der passer. 



• Næste møde: Bestyrelsesmøde i marts flyttes fra 23. marts til onsdag den 13. marts. 
Fysisk i Idrættens Hus. 


